



## JABATAN MUFTI NEGERI MELAKA

### KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut Harga adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor / Pembekal-Pembekal yang yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang Bekalan dan Perkhidmatan yang berkaitan serta dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran bagi kerja berikut :

Bil	Tajuk Dan No. Sebut Harga	Taraf / Syarat Pendaftaran	Tarikh, Tempat Taklimat Sebut Harga & Lawatan Tapak	Tarikh Dan Tempat Pengambilan Dokumen	Tarikh Dan Tempat Tutup Sebut Harga	Harga Dokumen
1	<p><b>PERKHIDMATAN PEMBERSIHAN PEJABAT / KAWASAN BALAI CERAP / PLANETARIUM KOMPLEKS FALAK AL-KHAWARIZMI /KUBAH TELESKOP ROBOTIK, JABATAN MUFTI NEGERI MELAKA</b></p> <p>JMM/BKP/001/2022</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>♦ Taraf Bumiputera</li> <li>♦ KOD BIDANG 221001</li> <li>♦ SIJIL-SIJIL BERKAITAN MASIH SAH SEHINGGA 31.12.2022</li> </ul> <p>(Kehadiran dihadkan kepada seorang penama sahaja bagi setiap syarikat. pemakaian <i>face mask</i> adalah diwajibkan)</p>	<p>21 Julai 2022 (Khamis)</p> <p>Masa Pendaftaran : 2.00 – 2.30 petang</p> <p>Masa Taklimat : 2.30 petang</p> <p>Tempat Taklimat: <b>Bilik Mesyuarat, Balai Cerap Al-Khwarizmi Tanjung Bidara Melaka</b></p> <p><b>KEHADIRAN TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN</b></p>	<p>21 Julai 2022 (Khamis)</p> <p>Masa: 3.30 petang</p> <p>Tempat: <b>Bilik Mesyuarat, Balai Cerap Al-Khwarizmi Tanjung Bidara Melaka</b></p> <p>(Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada kontraktor / pembekal yang layak selepas urusan taklimat dan lawatan tapak selesai)</p>	<p>25 Julai 2022 (Isnin)</p> <p>Sebelum jam 12.00 tengah hari</p> <p>Tempat: <b>Jabatan Mufti Negeri Melaka, Aras 2, Pusat Islam Melaka, Jalan Bukit Palah, 75400 Melaka</b></p>	Percuma

2 Waktu urusan pertanyaan mengenai tawaran sebut harga adalah seperti berikut :

HARI	WAKTU
Isnin hingga Khamis	9.00 pagi – 12.00 tengah hari dan 2.30 petang – 4.00 petang
Jumaat	9.00 pagi – 12.00 tengah hari sahaja

3 Kaunter pendaftaran Kontraktor/Pembekal akan dibuka pada jam 02.00 petang sehingga sesi taklimat bermula. Pendaftaran lewat tidak dibenarkan menyertai sebut harga. Kontraktor/Pembekal yang hadir ke sesi taklimat hendaklah membawa bersekali sijil-sijil ASAL dan SALINAN (tidak akan dikembalikan), Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang berkaitan, serta Sijil Pendaftaran Bumiputera yang diluluskan oleh Kementerian Kewangan Malaysia yang masih di dalam tempoh sah laku.

4 Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor / Pembekal yang hadir ke taklimat & lawatan tapak sahaja dengan menunjukkan sijil-sijil ASAL bagi Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan dalam kod bidang yang berkaitan serta Sijil Pendaftaran Bumiputera yang diluluskan oleh Kementerian Kewangan Malaysia.

5 Dokumen sebut harga yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri, dengan nombor dan tajuk sebut harga dituliskan di kirinya dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga mengikut alamat diatas.

6 Semua kos yang berkaitan dengan Sebut Harga di atas adalah tanggungjawab kontraktor/pembekal. Tawaran Sebut Harga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan sama sekali.

7 Jabatan Mufti Negeri Melaka tidak terikat menerima tawaran Sebut Harga terendah atau sebarang tawaran Sebut Harga atau memberi apa-apa sebab sesuatu tawaran Sebut Harga itu ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas perbelanjaan dengan tawaran ini.